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Nejbližší veřejné zasedání městského zastupitelstva se koná 
12. září od 13 hodin v zasedací místnosti radnice.

MŮJ POHLED —

Kritika za (všechny) prachy
Jako starosta už 

jsem si zvykl na 
lecjakou kritiku. Od 
věcné přes naivní 

až po hysterickou.
Co ale pořád snáším 

těžko, je neoprávně
ná kritika, která měs

to stojí jen peníze 
navíc.

Na posledním zasedání jeden 
zastupitel přesvědčeně tvrdil, že 
stavební firma při rekonstrukci 
Dvořákovy ulice zahrabává vytě
žené panely a asfalt pod zeminu. 
Veřejně odmítl zmíněná místa 
označit, tak jsme vyvolali místní 
kontrolní šetření, kterého se do

tyčný také zúčastnil. 
Na místa ukázal, fir
ma nejprve provedla 
sondy, pak zeminu 
od hrabala a... NIC. 
Jenomže tohle NIC 
nám firma pochopitel
ně naúčtuje. Zbytečný 
čas, zbytečná práce 

a především zbytečné 
vyhozené peníze.

Blíží se volby, kritiky určitě při
bude. I na to už jsem si zvykl. 

Jenom prosím - kritizujte s rozu
mem, kolegové a kolegyně. Ať 
z toho nejsou jen další zbytečné 
faktury.

Radek Štejnar, starosta

NESTĚŽUJTE Sl OKOLO, NAPIŠTE TO PŘÍMO NÁM! —

Dotaz: Nezapomnělo se vloni při opravě schodišť na sídlištích na 
toto schodiště na Mládežnické? Kdy bude zrenovováno?

Martina Cermanová, odbor majetku města a útvar investic: 
Schodiště v ulici Mládežnická nebylo 
součástí projektové dokumentace na 
rekonstrukci schodišť. Když se připra
vovala před pěti lety projektová doku
mentace, schodišťové stupně nebyly v 
tak špatném stavu jako ostatní schodi
ště. Na sídlištích ještě nejsou oprave
na všechna schodiště.

Na toto schodiště se nezapomělo, 
je naplánovaná jeho oprava včetně 
osazení ocelového pozinkovaného zábradlí. Pokud bude dostatek 
finančních prostředků, bude provedena oprava v letošním roce, pří
padně v roce 2019.

Dotaz: Pochvalu posílám sekáčům v parku Smetanovy sady.Ten
tokrát byla odvedena perfektní práce. Jenom lidé jsou neukáznění 
a dělají kolem nepořádek hlavně kolem kontejnerů na parkovišti, 
kde není v noci světlo ani kamery. Nebylo by vhodné tyto kontejne
ry přemístit na stanoviště, kde by byly monitorovány?

Vladimíra Brzáková, OMMaÚI: Za pochvalu děkujeme, předává
me příslušným pracovníkům. Mít všechna stanoviště s kontejnery 
monitorována městským kamerovým systémem je bohužel nere
álné.

Vyjádření к údajnému ukládání odpadu do zeleně

Na veřejném zasedání zastupitelstva 26. června upozornil zastu
pitel Lubomír Nosál na údajné velmi rozsáhlé ukládání odpadu do 
nové veřejné zeleně při rekonstrukci Dvořákovy ulice. Odbor majetku 
města a útvar investic závažné obvinění ověřil a neshledal ho jako 
pravdivé.

Jak bylo zjištěno, zhotovitel stavby dával zbytky asfaltů a vyboura
ných betonů na určená místa, kde nepřekážela provozu na komuni
kacích, aby je mohl najednou odvézt na skládku.

Na základě prohlídky místa určeného Nosálem byly nejdřív prove
deny tři sondy v terénu (v zeleném pásu o šířce necelý metr). Z nich 
vyplynulo, že pod budoucím zeleným pásem se především nachá
zí betonové opěry obrubníků, asfaltový poprašek smetený při rea
lizaci a makadam, který se logicky nachází v konstrukci pod beto
novými obrubníky. Na základě této schůzky bylo domluveno, že na 
stejném místě zhotovitel následně provede odkopání celého pásu 
(jedná se místo mezi komunikací a cyklostezkou na rohu parkoviš
tě Penny marketu), aby se zjistilo skutečné množství. Toto proběhlo 
a nebylo prokázáno žádné rozsáhlé uložení stavebního odpadu, 
к čemuž existuje také fotodokumentace.

Ještě upozorňujeme na skutečnost, že stávající podkladní vrstva 
zeminy' v místech budoucí veřejné zeleně není finální, jde pouze 

o podloží pod vrstvou zeminy, která se teprve bude rozhrnovat 
v tloušťce 10 až 15 centimetrů.

Martina Cermanová, odbor majetku města a útvar investic
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